

《单词百科:inference是什么意思?inference怎么发音?inference的解释和用法》

英语单词inference是什么意思?inference怎么读?inference怎么发音?简答网为您整理了inference的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



inference怎么读

inference的读音:[' ɪ n f ə r ə n s]

inference的意思

1、n.推理;推断;推论;

inference的相关词组

- 1、draw an inference 由…而推断出;
- 2、analogical inference 类比推理;

inference的近义词

1、 **conclusion** n.结论;结束;末尾;结局;签订;

inference的双语例句

1、 Knowledge representation and inference is an important research area of artificial intelligence.

知识表示及推理是人工智能的重要基础研究领域.

2、 Two methods are proposed : the conditional and non conditional inference techniques.

给出了推断感度分布参数的两种方法: 条件推断与非条件推断方法.

3、 The process of searching for relevance is one of cognition and inference.

寻找关联的过程是一个认知与推理的过程.

4、 The simulation results show that fuzzy inference system can be successfully applied to noise cancellation.

仿真结果表明模糊推理系统可以应用于噪声消除.

5、 The inference I've drawn from his lateness is he overslept.

从他来晚我得出的结论是他睡过头了.

6、 Traditional inference engine has some problems such as inference inefficient and conflict dispel.

传统的推理方式存在推理效率低和冲突消解问题.

7、 We will emphasize questions of inductive learning and inference and the representation of knowledge.

我们会着重在归纳学习、推断及知识展现的问题研讨.

8、 For an honorable Buddhist monk, inference or words are useless here.

在一个禅师看来, 一切的推理和言语在此都是无益的.

9、This paper deals with the inference for uncertainty of precision instrument.

研究了精密仪器不确定度的推断方法,并提出了建议.

10、From his manner, we drew the inference that he was satisfied with the exam.

我们从他的态度来推断,他对这次测验很满意.

11、In incorporation of negative rules is introduced into each positive rules of fuzzy inference system.

将负规则引入到模糊控制器规则基中的每一条正规则,扩展了削减矢量的类型,使之不再局限于单位矢量.

12、In this paper , a kind of generative approach CAPP based on knowledge inference is constructed.

结合杭州叉车总厂HC—CAPP工程应用项目,
构造了一种基于知识推理的创成式CAPP专家系统模型.

13、Typical moving ground target tracking scenario is analyzed and logic inference is introduced for target tracking.

分析了地面运动目标跟踪的典型场景,采用逻辑推理方法进行目标跟踪.

14、Is that a fair inference from his statement?

从他的说法中得出这种结论恰当 吗?

15、The same rules for type inference apply to static methods and instance methods.

相同的类型推理规则也适用于静态方法和实例方法.

16、The inference process first determines, from the XML document, which elements will be inferred as tables.

推断过程首先从XML文档中确定将哪些元素推断为表.

17、Monte Carlo method is used to sample geophysical model according to Bayesian inference.

蒙特卡洛法就是根据贝叶斯理论来对地球模型采样的.

18、Quantitative technology means precision of spatial analysis, and It's substitute the obscure inference of traditional Geography.

数量化技术意味着空间分析上的精确性, 取代了传统地理学的模糊化的推论.

以上是简答网为您整理的inference怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于inference的

用法、inference的释义、infere

nce的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/inference>

